

Mayflower

CZGZ6

6D天
5N晚

广州美食探索之旅

GUANGZHOU GASTRONOMIC JOURNEY

佛山祖庙 • 岭南新天地 • 顺峰山公园 • 渔人码头 • 沙面岛 • 大佛寺
Foshan Ancestral Temple • Lingnan Tiandi • Shunfengshan Park •
Fisherman's Wharf • Shamian Island • Dafo Temple

出发月份 Departure Month: 2026年10月 - 2027年10月



机票
Flight
Ticket



豪华巴士
Luxury
Bus



餐饮
Meals



住宿
Hotel
Stay



景点费用
Attraction
Fees



中文导游
Mandarin
Speaker Guide

From RM / 由
2688
~~2988~~
per pax / 每人

行程特色
TOUR HIGHLIGHTS

奢华经典的粤式盛宴
LUXURIOUS CANTONESE
CULINARY CUISINE



粤味飨宴
CANTONESE CULINARY
DELIGHTS



广州传奇点心文化
GUANGZHOU'S LEGENDARY
DIM SUM EXPERIENCE

广州塔

GUANGZHOU TOWER

闪耀的都市地标

GLITTERING URBAN ICON

*须符合条款和条件 Terms and conditions apply

*图片仅供参考 Image is for illustrations purposes only

欲知更多详情或订购配套, 可以 PM 或 WhatsApp 我们



+6016 958 9818



大佛寺 DAFO TEMPLE

第一天

吉隆坡 - 广州



午: 机上用餐

抵达广州机场后, 入住机场酒店。

第二天

广州 - 佛山



早: 酒店早餐 | 午: 客家风味餐 | 晚: 冬瓜盅佛跳墙宴

早餐后, 前往佛山市区, 【佛山祖庙】(包含黄飞鸿纪念馆、叶问馆以及现场功夫秀), 【岭南新天地】和【石湾公仔街】自由购物。

第三天

佛山



早: 酒店早餐 | 午: 顺德私房菜 | 晚: 广式烧味餐

早餐后, 前往【顺峰山公园】, 打卡拍照“中华第一牌坊”, 【华盖路美食街】品尝当地小吃, 【顺德逢简水乡】(不含游船)和【渔人码头】。

第四天

佛山 - 广州



早: 酒店早餐 | 午: 沙湾风味餐 (捞鸡) | 晚: 自理晚餐

早餐后, 前往广州番禺区, 【沙湾古镇】品尝当地特色小吃及甜品, 【花城广场】, 亚运场馆【海心沙】, 【广州塔】(外观拍照), 【大佛寺】和【北京路步行街】。

第五天

广州



早: 酒店早餐 | 午: 莲香楼点心餐 (百年老店) | 晚: 向群饭店 (米其林推荐餐厅)

早餐后, 前往【沙面岛】, 【泮塘古村】, 【永庆坊】(包含恩宁路历史文化街区、粤剧博物馆及李小龙故居) 和【上下九步行街】。

第六天

广州 - 吉隆坡



早: 酒店早餐

早餐后, 前往广州机场, 航班安全着陆吉隆坡机场。

酒店

第一至二天 ★★★★★ / 同级

佛山丽怡酒店

第三至五天 ★★★★★ / 同级

广州华夏大酒店





沙面島 SHAMIAN ISLAND

DAY 1

KUALA LUMPUR - GUANGZHOU



Lunch: In-flight meal

Upon arrival at Guangzhou Airport, meet and greet with local tour guide pickup and transfer to hotel check in.

DAY 2

GUANGZHOU - FOSHAN



Breakfast: Hotel breakfast | Lunch: Hakka Flavor Cuisine | Dinner: Wax Gourd Pot "Buddha Jumps Over the Wall" Feast

After breakfast, proceed to downtown Foshan. Visit [Foshan Ancestral Temple] (Includes Wong Fei-hung Memorial Hall, Ip Man Hall, and a live Kung Fu show), [Lingnan Tiandi] and enjoy leisure shopping at [Shiwan Figurine Street].

DAY 3

FOSHAN



Breakfast: Hotel breakfast | Lunch: Shunde Private Kitchen Specialty Dishes | Dinner: Cantonese Roast Meat Platter

After breakfast, proceed to [Shunfengshan Park] to photograph the "No. 1 Archway in China", stroll and snack through [Huagai Road Food Street], [Shunde Fengjian Water Town] (Excludes boat cruise) and [Fisherman's Wharf].

DAY 4

FOSHAN - GUANGZHOU



Breakfast: Hotel breakfast | Lunch: Shawan Flavor "Lao Ji" (Shredded Chicken) Feast | Dinner: At your own expense

After breakfast, proceed to Panyu District, taste local specialty snacks and desserts at [Shawan Ancient Town], [Flower City Square (Huacheng Square)], Asian Games venue at [Haixinsha Island], take photo opportunities at the iconic [Canton Tower] (exterior view), [Dafo Temple (Grand Buddha)] and [Beijing Road Pedestrian Street].

DAY 5

GUANGZHOU



Breakfast: Hotel breakfast | Lunch: Authentic Dim Sum at Lin Heung Tea House (Century-old legendary brand) | Dinner: Feast at Xiangqun Restaurant (Michelin-recommended local favorite)

After breakfast, proceed to [Shamian Island], [Pangtang Ancient Village], [Yongqing Fang] (Including Enning Road Historical and Cultural District, Cantonese Opera Museum, and Bruce Lee Ancestral Home) and [Shangxiajiu Pedestrian Street].

DAY 6

GUANGZHOU - KUALA LUMPUR



Breakfast: Hotel breakfast

After breakfast, proceed transfer to Guangzhou Airport to board your flight, which lands safely at Kuala Lumpur Airport.

HOTEL

DAY 1 - 2 ★★★★★ / equivalent

Country Inn & suites by Radisson

DAY 3 - 5 ★★★★★ / equivalent

Hotel Landmark Canton Guangzhou



行程特色 TOUR HIGHLIGHTS



佛山祖庙
FOSHAN ANCESTRAL TEMPLE

展现岭南建筑与武术文化的
历史古庙。

Rich in Lingnan architecture, folk traditions, and martial arts heritage.



岭南新天地
LINGNAN TIANDI

融合历史建筑与现代生活的
时尚街区。

Heritage streets reimagined with boutiques, cafés, and cultural charm.



顺峰山公园
SHUNFENGSHAN PARK

以宏伟牌坊与优美湖景闻名的
城市公园。

Home to an iconic archway surrounded by serene lakes and gardens.



顺德逢简水乡
SHUNDE FENGJIAN WATER TOWN

拥有古桥水道的岭南水乡古村。
Ancient canals and stone bridges capture the essence of Lingnan water villages.



渔人码头
FISHERMAN'S WHARF

汇聚咖啡馆与打卡景点的
滨水休闲区。

A lively waterfront hub featuring trendy cafés and photogenic corners.



永庆坊
YONGQING FANG

融合岭南古韵、文化传承与现代生活的
魅力街区。

A charming blend of Lingnan heritage, cultural traditions, and contemporary lifestyle.



大佛寺
DAFO TEMPLE

以庄严佛像闻名的宁静佛教寺院。
Renowned for its majestic Buddha statue and peaceful spiritual ambiance.



沙面岛
SHAMIAN ISLAND

充满欧陆风情建筑的美丽小岛。
Elegant colonial architecture lines this charming riverside retreat.



沙湾古镇
SHAWAN ANCIENT TOWN

保留岭南文化与美食风情的
千年古镇。
Centuries of Cantonese heritage come alive through its streets and local delicacies.

Terms and Conditions:

1. Tours are conducted in Mandarin.
2. For booking triple-share rooms please note that additional bed is based on "roll-away" bed. Triple sharing is not available for ancient town accommodation.
3. Tour fare quoted is for MALAYSIAN only, surcharge apply for non-Malaysian travelers.
4. The tour fare already includes the preferential policy for foreign visitors upon entry, and the cost of elderly tickets has been included in the tour fare. Guests are required to present relevant documents to comply with the policy requirements. Please note that the cost of elderly tickets is non-refundable.
5. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change with or without prior notice.
6. We reserve the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.

条款:

1. 所有行程以中文讲解为主。
2. 如预订三人间，提供的额外床垫为滚动式折叠床。所有在古城里或古城周边的住宿不允许三人间。
3. 团费仅适用于大马公民，手持外国护照则需缴付额外费用。
4. 团费已包含游客入境的优惠政策，并且已将乐龄人士门票费用分摊到团费中。客人须出示相关文件以配合政策需求。请注意，乐龄人士门票费用不可退还。
5. 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更动，恕不另行通知。
6. 若出现无法预测的特殊情况，特别是在旅游旺季期间，本公司将保留更改或取消行程的权利。